

Date 07 April 2025	التاريخ: 7 أبريل 2025
Subject Impact of U.S. Tariff Policy on the activities of the company	الموضوع تأثير سياسة التعرفة الجمركية الأمريكية على أنشطة الشركة
Majan Glass Company SAOG would like to inform the Muscat Stock Exchange and its valued stakeholders that regarding the developments and implications of the recent decision by the United States to impose additional import duties, we confirm the following:	تود شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع. أن تعلن لبورصة مسقط والمساهمين الكرام فيما يتعلق بالتطورات والآثار المترتبة على قرار الولايات المتحدة بفرض رسوم استيراد إضافية، فإننا نؤكد على ما يلي:
1. The company is not currently aware of any material impact on the Company's operations, financial performance or export activities	1. حتى الآن لم تتضح الرؤية والشركة ليست على دراية كافية بأي تأثيرات مادية على عمليات الشركة أو أداؤها المالي أو أنشطة التصدير
2. The company shall monitor global trade developments and shall take necessary measures as appropriate. Any material changes or impacts shall be brought to the attention of the stakeholders as and when required.	2. تراقب الشركة تطورات التجارة العالمية عن كثب وستتخذ الإجراءات اللازمة حسب ما تقتضيه المصلحة. وسوف تقوم الشركة بإبلاغ الجهات المعنية بأي تغييرات أو تأثيرات جوهرية عندما يتطلب الأمر.

FOR MAJAN GLASS COMPANY SAOG

AUTHORIZED SIGNATORY

ع / شركة زجاج مجان ش.م.ع.ع.

المفوض بالتوقيع

